



The Church of Christ in China  
**Ming Yin College**

中華基督教會銘賢書院

1, Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong

香港九龍石硤尾偉智街一號

Tel : (852) 2778 4512 Fax : (852) 2788 3729

www.cccmyc.edu.hk  
mingyin@cccmec.edu.hk

## **Updated Information on Interview Arrangements of Application for S1 Discretionary Places 2021/2022** **(Released on 8 February 2021)**

In view of the recent situation of the COVID-19 pandemic, the 2021/22 Secondary One on-campus admission interview has been cancelled and will be replaced by online interview. Details are as follows:

### **First Interview (Submission of a video clip online)**

Candidates are required to submit an English video clip of self-introduction (Time limit : 3 minutes; File size : less than 1 GB) before 26<sup>th</sup> February, 2021 (Friday, 11:59 p.m.). Please refer to Appendix 1\* for further details. The video clip should be uploaded to the website <http://forms.gle/kaT8Uiuf6UofwQYk7>. Selected candidates will be invited for a second interview based on their performance in the video and other selection criteria (Please refer to the school website: Admission Criteria for S1 Discretionary Places 2021/2022). Please note that late submission or substandard videos due to technical issues will not be entertained.

### **Second Interview (Online interview using Zoom)**

Selected candidates will be notified by post or e-mail by mid-March 2021. The online interview will be conducted on 24<sup>th</sup> or 25<sup>th</sup> March, 2021 using Zoom. Details of the interview will be announced in due course.

For enquiries, please contact the General Office at 2779 4512 during office hours (Monday to Friday, 9:00 a.m. – 5:00 p.m.; Saturday, 9:00 a.m. – 12:00 noon. Closed on Sundays and public holidays).

Appendix 1\*: Notes on the submission of the English video clip



The Church of Christ in China  
**Ming Yin College**

中華基督教會銘賢書院

1, Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong

香港九龍石硤尾偉智街一號

Tel : (852) 2778 4512 Fax : (852) 2788 3729

www.cccmyc.edu.hk  
mingyin@cccmec.edu.hk

## **2021/2022 學年中一自行分配學位學生面試安排最新資訊** **(2月8日發出)**

茲因新型肺炎疫情反覆，本校將取消 2021/22 年新生入學「實體面試」之安排，並改以網上形式進行。有關修訂如下：

### **首輪評分（網上短片）**

凡申請中一學位之學生須於 2021 年 2 月 26 日（星期五）下午 11:59 前，請據附件一所列之要求，拍攝一段以英語作個人短講的短片（限時：3 分鐘，檔案不得超過 1 GB）。然後，在上述限期前，透過以下網址 <http://forms.gle/kaT8Uiu6UofwQYk7> 上傳並繳交。本校將按學生在短片中的表現及其他評分準則篩選學生參與第二次面試。詳見本校網頁 2021/2022 中一自行分配學位首輪面試收生準則及比重。惟請注意：遲交或遇技術問題未能依照規定而呈交短片者，本校恕不受理。

### **次輪評分（網上 ZOOM 平台面試）**

本校將於三月中旬發信／電郵通知學生是否已獲甄選參與次輪網上面試，面試將於 3 月 24 日或 25 日在網上 ZOOM 平台舉行。網上面試之詳情，將容後通知。

如有疑問，請致電本校校務處查詢（電話：2779 4512，辦公時間：星期一至五上午九時至下午五時，星期六上午九時至正午。星期日及公眾假期休息）。茲函奉達，祈請垂注。

附件一：網上提交英語短講短片須知



The Church of Christ in China  
**Ming Yin College**

中華基督教會銘賢書院

1, Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong

香港九龍石硤尾偉智街一號

Tel : (852) 2778 4512 Fax : (852) 2788 3729

www.cccmyc.edu.hk  
mingyin@cccmvc.edu.hk

## Appendix 1

### A Three-minute Video Introduction

Prepare a 3-minute video recording for your self-introduction.

The following are some tips to help you make the video:

1. What is your name? How do you want to be called in English?
2. Tell us things about yourself, for example, your primary school, favourite subject, teacher, book and/or hobby.
3. Why would you like to study at Ming Yin College?
4. Do you like online learning? Why or why not?

Pay attention to the accuracy and fluency of your introduction and try to make your presentation interesting.

### Reminder

- 1) Please make sure that the recording time of your video will **NOT** exceed 3 minutes. Recording after the first 3 minutes will not be graded.
- 2) Please use the application number with the applicant's name as the file name, for example, 001\_ChanTaiMan.
- 3) Please upload the video using the following Google Form (<https://forms.gle/kaT8Uuf6UofwQYk7>) **on or before February 26.**

